
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 9/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 168/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 
2ου θέματος «Επί εισήγησης της Ε.Π.Ζ. για τον 
Κανονισμό Χρήσης Παραχωρούμενων 
Κοινόχρηστων Χώρων του Δήμου Βέροιας». 

 
Σήμερα 14 Απριλίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 15:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
10-4-2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ. που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, 
τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3Α. Λαζαρίδης, 
4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 
10)Κ.Βοργιαζίδης, 11)Ν. Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 
13)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 14)Χ. Γαϊτάνου, 15)Α. Καγκελίδης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 18)Γ. Κάκαρης, 
19)Β.Παπαδόπουλος, 20)Κ. Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 
22)Α.Δέλλας, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Κ. Κοστογλίδου, 
25)Α. Βασιάδης, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Ε. Γουναράς, 
28)Γ.Σουμπέκας, 29)Κ. Παναγιωτίδης, 30)Δ. Γκέκα, 
31)Α.Παπαδόπουλος, 32)Ι.Ασλανίδης, 33)Ι. Σοφρόνωφ, 
34)Γ.Μελιόπουλος, 35)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Α. Γκαμπέσης, 
Χ.Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης, 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                             Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, 
Ι.Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου, 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, Ε. 
Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε η κ.Β.Σταυροπούλου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 165/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Ασλανίδης, Β.Λυκοστράτης, Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 167/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Ασλανίδης, Α.Δέλλας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 168/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Βασιάδης, Θ.Θεοδωρίδης και προσήλθε ο 
κ.Β.Λυκοστράτης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 169/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Γ.Κάκαρης, Α.Καγκελίδης και προσήλθε ο 
κ.Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 170/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Γ.Σουμπέκας. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 172/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Α.Νεστορόπουλος, Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 173/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 174/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ.Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Γκέκα, Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, 
Θ.Αγγελίνας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Λαζαρίδης, Γ.Κάκαρης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Α.Νεστορόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Α.Δέλλας, Θ.Αγγελίνας. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 178/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 180/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 181/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 186/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Α.Λαζαρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Παναγιωτίδης. 



Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 20/2014 απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας 
Ζωής, με την οποία αυτή εισηγείται στο Δ.Σ. τον Κανονισμό Χρήσης Παραχωρούμενων 
Κοινόχρηστων Χώρων του Δήμου Βέροιας, όπως αυτός εμφανίζεται στο σχέδιο και στα 
σχεδιαγράμματα που συνοδεύουν την παρούσα απόφαση, με τις εξής παρατηρήσεις: α) να 
εξεταστεί από το Δημοτικό Συμβούλιο η δυνατότητα χρήσης κοινόχρηστου χώρου για ανάπτυξη 
τραπεζοκαθισμάτων, στην Πλατεία Ωρολογίου, στη γωνία των οδών Μητροπόλεως και Μ. 
Μπότσαρη, β) να επιτρέπεται σε  ιδιοκτήτη Κ.Υ.Ε., κατόπιν συνεννόησης, να κάνει χρήση του 
κοινόχρηστου χώρου που δικαιούται ο απέναντι καταστηματάρχης. 

Οι προτάσεις ή παρατηρήσεις που τυχόν τεθούν από διάφορους φορείς ή πολίτες να 
ληφθούν υπόψη κατά την συζήτηση και λήψη απόφασης από το Δημοτικό Συμβούλιο.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ι.Κρυσταλλόπουλος(ιδιοκτήτης κατ. υγειονομικού ενδιαφέροντος): Θα θέλαμε να 

ζητήσουμε αναβολή του θέματος γιατί δεν έχουμε ενημερωθεί πλήρως και δεν έχουμε δει τα 
σχέδια και τα σχεδιαγράμματα. Θεωρώ ότι είναι καλύτερο να το συζητήσουμε σε επόμενη 
συνεδρίαση, ίσως με τη νέα Δημοτική Αρχή, διότι δεν έχουμε ενημερωθεί. Ως φορείς θα έπρεπε 
να ενημερωθούμε, να γίνει διάλογος, για να δούμε τι θα κάνουμε. 

Γιαννουλάκης: Εμείς, ως Δημοτική Παράταξη, θεωρούμε ότι είναι αντιδεοντολογικό, ένα 
μήνα πριν τις εκλογές, να δεσμεύουμε την επόμενη Δημοτική Αρχή με έναν κανονισμό για τη 
χρήση παραχωρούμενων κοινόχρηστων χώρων. 

Ας εκλεγεί η νέα Δημοτική Αρχή, που θα έχει 5 χρόνια μπροστά της. Η παρούσα 
Δημοτική Αρχή είχε 7 χρόνια μέχρι τώρα θητείας φέρνει τον Κανονισμό Χρήσης 
Παραχωρούμενων Κοινόχρηστων Χώρων ένα μήνα πριν τις εκλογές. Κανονισμός υπάρχει, αλλά 
δεν εφαρμόζεται. Προτείνουμε την αναβολή του θέματος για τους λόγους που προανέφερα. 

Ιδιοκτήτης εμπορικού καταστήματος: Κι εμείς τα μαγαζιά μας πως θα τα δουλέψουμε; 
Πείτε μας. Πείτε μας πως θα τα δουλέψουμε. Δε μας αφήνετε να δουλέψουμε… 

Γιαννουλάκης: Υπάρχει κανονισμός. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Σας εμποδίζει κάποιος να λειτουργήσετε το μαγαζί σας; 
Ιδιοκτήτης εμπορικού καταστήματος: (Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Δήμαρχος: Να σας εξηγήσουμε κάτι. Η εφαρμογή του νόμου δεν είναι στο χέρι του Δ.Σ., 

αλλά της Αστυνομίας. 
Εμείς, προκειμένου να παρέμβη η Αστυνομία για να λυθούν τα προβλήματα διέλευσης, 

διότι γίνεται μεγάλη κατάχρηση του χώρου που καταλαμβάνουν τα τραπεζοκαθίσματα, την 
ειδοποιούμε. Η Αστυνομία πλέον χειρίζεται το θέμα αυτό.  

Κάποιοι στην Αθήνα αποφάσισαν ότι έπρεπε να καταργηθεί η Δημοτική Αστυνομία. Αν 
θέλουν να κάνουν σωστά τη δουλειά τους, ας αποφασίσουν να έχει ένας την αρμοδιότητα για τα 
καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος. Όχι να είναι υπεύθυνες 10 υπηρεσίες και να «χάνεται 
η μπάλα». Γιατί αυτή τη στιγμή είναι υπεύθυνο το Υγειονομικό, η Αρχαιολογία, ο Δήμος, η 
Πυροσβεστική Υπηρεσία, η Αστυνομία και κάπου εκεί ανάμεσα είναι όλοι αρμόδιοι και 
αναρμόδιοι.  

Αν θέλετε να πιέσετε προς τη σωστή κατεύθυνση, πρέπει να πάρει ένας την αρμοδιότητα, 
ένας να είναι υπόλογος, να ασκεί την πολιτική που ενδεχόμενα αποφασίζεται και να απολογείται. 
Ένα πράγμα ζητήσαμε και δεν πέρασε, επειδή οι Δήμοι είναι ανίσχυροι αγαπητοί συμπολίτες, 
απολύτως ανίσχυροι. Ζητήσαμε στην τριάδα παραβάσεων σε κατάστημα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος να επιβάλλεται πρόστιμο και να μη μας στέλνουν να σφραγίζουμε καταστήματα, 
αυτό το απεχθές πράγμα. Το αίτημα αυτό δεν εισήχθη καν προς συζήτηση στη Βουλή.  

Τα ζητήματα λοιπόν ξεκινούν από αλλού και μας φέρνουν εμάς εδώ να μαλώνουμε μεταξύ 
μας. Γιατί είμαστε πολύ πιο κοντά, τους άλλους δε μπορείτε να τους βρείτε εύκολα. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Κατ’ αρχήν υπάρχει ένα αίτημα για αναβολή του θέματος. 
Δήμαρχος: Η περίοδος είναι προεκλογική κι είπαμε ότι από εδώ και πέρα θα γίνονται 

συμβούλια μόνο για σοβαρά κι επείγοντα θέματα.  
Μπροστά μας είναι το καλοκαίρι που ο καιρός είναι καλός, είμαστε άλλωστε στην 

Ελλάδα, ο Έλληνας αγαπά τον ημι-υπαίθριο χώρο και τον ημι-παράνομο χώρο. 



Ποιος θα μας διαβεβαιώσει, κι αν υπάρχει το αντίστοιχο όργανο των καταστηματαρχών, 
ότι θα σεβαστούμε τον πεζό; Να αναβληθεί το θέμα, αλλά ποιος θα το διαβεβαιώσει αυτό; Ποιος 
θα μας διαβεβαιώσει ότι δε θα έχουμε αυτές τις εικόνες που είχαμε την προηγούμενη Κυριακή; 

Πασβάτης(ιδιοκτήτης εμπορ.καταστήματος): (Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση μεγάλου 
μέρους της ομιλίας διότι μιλά εκτός μικροφώνου)… Είναι λυπηρό σε μια αγορά 50 ετών να βγουν 
3 μαγαζιά μέσα στο κέντρο της πόλης και να δημιουργούν ένα μπάχαλο που δεν περιγράφεται. 
Είναι λυπηρό μια γυναίκα με ένα μωρό να πρέπει να κάνει ολόκληρο γύρο για να προσεγγίσει ένα 
μαγαζί. Είναι λυπηρό ένας ανάπηρος να σπρώχνει καρέκλες προκειμένου να περάσει. Είναι 
λυπηρό ένας άνθρωπος που κλείσατε κύριοι το κατάστημά του και το δρόμο τον κάνατε ιδιωτικό. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: κ.Πασβάτη τα γνωρίζουμε, αφήστε λιγάκι τον αρμόδιο αντιδήμαρχο να 
μιλήσει και από εκεί και πέρα να αποφασίσουμε αν θα συζητήσουμε το θέμα. 

Κορωνάς: Όσον αφορά τον κανονισμό για τα πεζοδρόμια, το Δ.Σ. είναι αρμόδιο για να 
αποφασίσει. Για τις κανονιστικές αποφάσεις, είναι αρμόδιο το Δ.Σ. για να αποφασίσει και 
αποφασίζει κατόπιν εισήγησης της Ε.Π.Ζ.  

Πριν συγκληθεί η Ε.Π.Ζ., κοινοποίησε σε όλους τους εμπλεκόμενους φορείς πρόσκληση. 
Μεταξύ αυτών ήταν κι η Ένωση των καταστηματαρχών και μάλιστα ήταν παρόντα και δυο μέλη, 
ο κ.Σαμανίδης κι ο κ.Κοζάμπαλης.  

(Σε αυτό το σημείο γίνεται διάλογος μεταξύ του αντιδημάρχου Θ.Κορωνά και του 
κ.Δομπρή εκτός μικροφώνου) 

Εγώ αναφέρομαι αποκλειστικά στην πρόσκληση. Ο Κ.Παναγιωτίδης είναι μέλος της 
Ε.Π.Ζ. κι ήταν παρών στη συνεδρίαση κι είδε ότι ήταν παρόντα τα δύο μέλη του σωματείου σας. 
Επομένως πρόσκληση στο σωματείο σας έγινε, αν δεν ήρθαν τα κατάλληλα άτομα είναι δικό σας 
θέμα. Εδώ και πάνω από μια εβδομάδα έχει αναρτηθεί στην ιστοσελίδα του Δήμου το σχέδιο του 
κανονισμού που έρχεται σήμερα προς συζήτηση. Έγιναν προσκλήσεις για να γίνουν 
παρατηρήσεις μέχρι την προηγούμενη Παρασκευή και την προηγούμενη Τετάρτη μπορούσαν να 
γίνουν κι άλλες παρατηρήσεις στη συνεδρίαση της Ε.Π.Ζ. Επομένως τηρήσαμε τη διαδικασία. 

Κε Γιαννουλάκη, εγώ είμαι δημοτικός σύμβουλος μόνο 3,5 χρόνια. Το μείζον θέμα για τα 
μαγαζιά δημιουργήθηκε τώρα, γιατί άνοιξαν πολλά μαγαζιά υγειονομικού ενδιαφέροντος στο 
πεζοδρομημένο εμπορικό κέντρο. Άρα η παρούσα Δημοτική Αρχή τη φετινή άνοιξη είχε να 
αντιμετωπίσει ένα μεγάλο πρόβλημα. Τι έπρεπε να κάνει; Να πει στην επόμενη Δημοτική Αρχή 
να το διαχειριστεί μέχρι τον επόμενο Αύγουστο; Και τι κάνουμε τότε εμείς εδώ πέρα; Γιατί 
κάνουμε συνεδρίαση σήμερα; Για να τα πάμε όλα απέναντι; Εγώ με αυτό δε συμφωνώ. 

Θεωρήσαμε ότι αυτή η επιτροπή που συστήθηκε, έπρεπε να γίνει μόνο από υπηρεσιακούς 
παράγοντες. Όλα τα μέλη, πλην της κ.Θεολογίδου που είναι ειδική συνεργάτιδα της Δημάρχου 
είναι υπηρεσιακοί παράγοντες. Δεν μπλέχτηκε κανείς αιρετός στη διαδικασία αυτή για εύλογους 
λόγους, γιατί η απεικόνιση των πραγμάτων είναι αυτά που ορίζει ο νόμος. Εμείς προσπαθούμε να 
προασπίσουμε το νόμο. Από εκεί και έπειτα αν υπάρχουν αντιδράσεις, θα παρακαλούσα να 
υποβληθούν ονομαστικά, για να μην είμαι υπόλογος σε όποιο πολίτη μου πει ότι «πέταξα αλλού 
τη μπάλα». 

Αν θέλετε να αναβάλουμε το θέμα να το αναβάλουμε, όχι για λόγους τυπικότητας, αλλά 
για λόγους ουσίας. Είπα πως έγινε η διαδικασία, τυπικά όλα έγιναν όπως πρέπει, αν υπάρχει 
διαφορετικό θέμα, παρακαλώ να το θέσετε, αλλά όσον αφορά την αρμοδιότητα, αρμόδιο είναι το 
Δ.Σ. Η Ε.Π.Ζ. συγκλήθηκε νόμιμα, έγιναν όλες οι τροποποιήσεις κι αν χρειάζεται να γίνουν 
κάποιες ακόμη, εδώ είμαστε για να τις συζητήσουμε. 

Το να αναβληθεί ένα θέμα είναι το εύκολο. Το να τροποποιηθεί και να συζητηθεί είναι το 
δύσκολο. Όποιος θέλει το εύκολο, ας πάει στην απέναντι δημοτική αρχή που θα μας διαδεχθεί το 
Σεπτέμβριο.  

Δομπρής(ιδιοκτ. καταστ. υγειον. ενδιαφέροντος): Αυτό που θα ήθελα να πω είναι ότι σα 
καταστηματάρχες, θέλουμε να ισχύει ο νόμος, αλλά κάθε περιοχή έχει τις δικές της 
ιδιαιτερότητες. Αν το πρόβλημα είναι μέσα στην αγορά να πάρουν τις αντίστοιχες αποφάσεις. Σε 
κάποια άλλη περιοχή που δεν υφίσταται το πρόβλημα, δεν πρέπει να παίρνουν τέτοιες αποφάσεις 
για λογαριασμό της. 

Ο Πρόεδρος και ο Αντιπρόεδρος του σωματείου ήμασταν παρόντες, αλλά δε μας ήρθε 
καμιά πρόσκληση για να παραστούμε. Μπορεί να μη γνώριζα από internet και να μην έβλεπα την 



ανάρτηση που κάνατε. Θα μπορούσατε όμως να μας τηλεφωνήσετε για να είμαστε παρόντες. Σε 
αυτά που ανακοινώσατε στη συνεδρίαση της Ε.Π.Ζ., συμπεριλάβατε και την οδό Έλλης, που έχω 
το μαγαζί μου.  

Ένας συνάδελφός μου είπε κάτι, που δεν ίσχυε όμως για την οδό Έλλης αλλά για την οδό 
Κοντογιωργάκη. Οπότε, αυτά που συμφωνήσατε και αποφασίσετε με την έγκριση κάποιου που 
είπε ότι έχει μαγαζί στην οδό Έλλης δεν υφίσταται. 

Κ.Σαμανίδης(ιδιοκτ. καταστ. υγειον. ενδιαφέροντος): Εγώ στη συνεδρίαση της Ε.Π.Ζ. 
εμφανίστηκα αυτοβούλως, διότι ενημερώθηκα από το διαδίκτυο ότι θα συζητηθεί το θέμα του 
κανονισμού χρήσης των παραχωρούμενων κοινόχρηστων χώρων.  

Έχει γίνει ένα λάθος στις δηλώσεις που έχω κάνει. Δεν αναφέρω πως πρέπει να 
γκρεμιστούν παρτέρια στην οδό Έλλης. Γράφτηκε κάτι τέτοιο στα πρακτικά κι οι συνάδελφοι μου 
το επισημάνανε. Είναι σοβαρό λάθος και κάτι τέτοιο δεν το έχω πει. Αναφέρομαι μόνο στην οδό 
Κοντογιωργάκη και στην οδό Παστέρ που έχει κάποια παρτέρια σε σχήμα Π και ενοχλούν τη 
διέλευση των οχημάτων. Δεν αναφέρθηκα ποτέ για την οδό Έλλης.  

Πρ.Αντιπρόεδρος: Από τη στιγμή που ο κ.Γιαννουλάκης πρότεινε την αναβολή του 
θέματος… 

Δήμαρχος: Έχετε δίκιο για το τυπικό μέρος και πρέπει να θέσετε θέμα για την αναβολή 
του θέματος.  

Αν δεχτούμε ότι τι σώμα αποδεχθεί την αναβολή του θέματος, υπάρχει υπεύθυνη διοίκηση 
σωματείου που θα εγγυηθεί (γιατί διαβάσαμε στις εφημερίδες ότι έγινε συμφωνία κυρίων με τον 
εμπορικό σύλλογο, αλλά την προηγούμενη Κυριακή δημιουργήθηκε σοβαρό πρόβλημα, έβριζαν 
όλοι τη Δήμαρχο γιατί έτσι βολεύει κάποιους) την ομαλή λειτουργία; Εμένα με ενδιαφέρει να 
γίνεται η διέλευση των πεζών, να μπορεί ο κάθε ιδιοκτήτης εμπορικού καταστήματος να μπαίνει 
στο μαγαζί του. Υπάρχει π.χ. η περίπτωση του κ.Πασβάτη (ένας πολύ ήρεμος άνθρωπος, γνωστός 
επαγγελματίας) που ήρθε σε άσχημη κατάσταση διότι δε μπορούσε μα μπει στο μαγαζί του. 

Ποιος μπορεί να διαβεβαιώσει το σώμα, αν αναβληθεί το θέμα, ότι θα υπάρχει 
κανονικότατη διέλευση πεζών και δε θα γίνουμε όλοι τηλεφωνητές για να πηγαίνει η Αστυνομία 
να μαζεύει τα τραπεζοκαθίσματα; Ποιος θα υπογράψει και θα μας διαβεβαιώσει, γιατί έχουμε το 
καλοκαίρι μπροστά μας; 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Εδώ είναι ο Πρόεδρος που έκανε τη συμφωνία. 
Ι.Κρυσταλλόπουλος(ιδιοκτήτης κατ. υγειονομικού ενδιαφέροντος): Κι εμείς το ίδιο 

θέλουμε. Θέλουμε να περνούν οι πεζοί και τα καροτσάκια. Είμαστε 200 μαγαζιά. Θα πρέπει όμως 
να εφαρμοστεί ο νόμος. Ο νόμος υπάρχει. Νόμος για τη χρήση πεζοδρομίου υπάρχει. Κάποιος 
πρέπει να τον εφαρμόσει. Εμείς δεν είμαστε Αστυνομία, ούτε Εισαγγελία. Κι εμείς το ίδιο 
θέλουμε. Από τα 200 μαγαζιά είναι τρία που έχουν θέμα.  

Πρ.Αντιπρόεδρος: Το πιο απλό είναι να προτρέψετε τα δικά σας μέλη κ.Κρυσταλλόπουλε 
να τηρήσουν τον Κανονισμό. 

Ι.Κρυσταλλόπουλος(ιδιοκτήτης κατ. υγειονομικού ενδιαφέροντος): Κάποιοι μπορεί να μην 
είναι μέλη του συλλόγου, οπότε δε μπορούμε εμείς να πούμε κάτι. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Από τη στιγμή που τέθηκε θέμα αναβολής, θα πρέπει να αποφασίσουμε 
κατόπιν ψηφοφορίας αν θα αναβληθεί το θέμα ή όχι. 

Τσιπουρίδου(Αντιπρόεδρος Εμπ/κού Συλλόγου): Κάναμε όντως μια συμφωνία κυρίων, 
που αποδείχθηκε όμως συμφωνία κυριών, γιατί δεν τηρήθηκαν τα συμφωνηθέντα.  

Ενοχλούν τα εμπορικά μαγαζιά, δε μπορεί να περάσει πεζός και θέλουμε τώρα που είναι 
Μ.Εβδομάδα, να διαφυλάξουμε τη δουλειά μας. Παίρνουμε τηλέφωνο στην Αστυνομία και πλέον 
δεν έρχεται. Έχουν βαρεθεί κι αυτοί. Έχουμε αποφασίσει να πάμε στην Εισαγγελία, άλλη λύση 
δεν υπάρχει.  

Ο Εμπορικό Σύλλογος επίσημα τάσσεται υπέρ της αναβολής, αλλά υπάρχει… 
Δε θέλουμε να συζητηθεί το θέμα, είμαστε υπέρ της αναβολής. 
Γιαννουλάκης: Από ότι αποδείχθηκε, το πρόβλημα είναι τα καθίσματα που μπαίνουν σε 

περισσότερα σημεία και κλείνουν το δρόμο. Άρα ο καινούριος κανονισμός, δε θα διώξει τα 
καθίσματα. 



Αυτό που ζητά ο κόσμος που ζει σε αυτή την περιοχή είναι να εφαρμοστεί ο παλιός 
κανονισμός. Υπάρχει κανονισμός που προβλέπει την ανάπτυξη των τραπεζοκαθισμάτων. Υπάρχει 
νόμος. Εφαρμόστε τον. 

Βοργιαζίδης: Θα ήθελα να ξεκαθαρίσει κάτι. Ο κανονισμός που ήρθε στην Ε.Π.Ζ. 
στηρίζεται στο νόμο και κατ’ ουσίαν σε δύο πράγματα: Ελεύθερο πλάτος πεζοδρομίου 1,5 μ., 
ελεύθερο πλάτος σε πεζοδρόμους τουλάχιστον 3,5μ. Αυτό κ.Κορωνά είναι κάτι που προϋπήρχε 
και στον προηγούμενο κανονισμό ή έχει αλλάξει τώρα; Γιατί αν είναι κάτι που άλλαξε τώρα, 
αλλάζει και όλα τα δεδομένα. Αν προϋπήρχε, τότε συμφωνώ με τον κ.Γιαννουλάκη ότι μπορούμε 
να συνεχίσουμε με τον παλιό κανονισμό. 

Γιαννουλάκης: Προϋπήρχε. 
Βοργιαζίδης: Είναι πρόσφατος ο νόμος για τα 3,5μ ή υπήρχε από παλιά; Το γνωρίζουμε 

αυτό το πράγμα; Γιατί έχει σημασία αυτό.  
Δήμαρχος: Είναι νόμος που ψηφίστηκε το 2009. 
Λυκοστράτης: Εδώ ακούστηκαν οι απόψεις του Εμπορικού Συλλόγου κι οι απόψεις των 

εκπροσώπων των ιδιοκτητών μαγαζιών υγειονομικού ενδιαφέροντος.  
Αυτό που καταλάβαμε είναι ότι ο Εμπορικός Σύλλογος συμφωνεί στην αναβολή του 

θέματος και μάλιστα φαίνεται ότι έχει παραβρεθεί στη συζήτηση αυτού του θέματος. Από την 
αντίθετη πλευρά, αυτό που κατάλαβα είναι ότι δεν υπήρχε κανείς για να εκπροσωπεί το δικό τους 
σύλλογο. Ήταν δυο καταστηματάρχες που είχαν τα καταστήματά τους στο εμπορικό κέντρο και 
κανείς άλλος. Δεν εκπροσωπούσαν το σύλλογο, αλλά μόνο τον εαυτό τους.  

Γι’ αυτό το λόγο πρέπει να ξαναγίνει συγκέντρωση, να πάει όλος ο σύλλογος και να 
συζητηθεί το θέμα από την αρχή, γιατί το θέμα αφορά όλα τα καταστήματα όλης της Βέροιας 
πλέον. Πρέπει να συζητηθεί σε νέα βάση το θέμα κι όχι όπως συζητήθηκε μέχρι τώρα. Το θέμα να 
αναβληθεί, αφού συμφωνεί κι ο Εμπορικός Σύλλογος. 

Κορωνάς: Ανακεφαλαιώνοντας αυτά που έχουν λεχθεί: Αναφέρθηκε ο κ.Δομπρής ότι το 
πρόβλημα εντοπίστηκε μόνο μέσα στην αγορά. Παρ’ όλα αυτά δε σημαίνει ότι θα κάνουμε 
κανονισμό μόνο για μια περιοχή και δε σημαίνει πως αν μια περιοχή παραβαίνει τον κανονισμό δε 
σημαίνει ότι δεν πρέπει να ελέγχουμε και τις άλλες περιοχές.  Θα κάνουμε ένα κανονισμό που θα 
είναι νέος για όλο το Δήμο. Και στην οδό Ελιάς υπάρχουν σοβαρά προβλήματα. Δε μπορούμε να 
κάνουμε ένα κανονισμό και να τον εστιάσουμε σε μια περιοχή, θα τον κάνουμε για όλη τη 
Βέροια. 

Αυτός ο κανονισμός δεν είναι μόνο για τα καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος, 
αλλά για όλα τα καταστήματα.  

Η πρόσκληση δόθηκε στον Πρόεδρο του συλλόγου καταστημάτων υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, μπορεί να το διαβεβαιώσει κι ο ίδιος.  

Από εκεί και έπειτα παρουσιάστηκαν τουλάχιστον 10 καταστηματάρχες. Οι δύο μάλιστα 
από αυτούς είπαν ότι ήταν και μέλη του Δ/κού Συμβουλίου του Συλλόγου, ο κ.Σαμανίδης με τον 
κ.Κοζάμπαλη. Ή ήταν νέα μέλη του Δ/κού Συμβουλίου ή ήταν το νέο Προεδρείο. Έτσι το 
αντιλήφθηκα εγώ. 

Αγγέλογλου: Διαδικαστικά. Σας φαίνεται για διαδικασία αυτή, Πρόεδρε; 
Πρ.Αντιπρόεδρος: κ.Αγγέλογου καθίστε κάτω, όταν ζητάτε το λόγο τον παίρνετε. Ο 

κ.Κορωνάς ζήτησε το λόγο. 
Αγγέλογλου: Τον ζήτησα δυο φορές για τη διαδικασία. 
Κορωνάς: Πριν προβούμε στην κίνηση της έκδοσης πρόσκλησης, ζητήσαμε εγγράφως τη 

θέση των εμπλεκόμενων φορέων (Πυροσβεστική Υπηρεσία, Εμπορικό Σύλλογο, Οικονομικό 
Επιμελητήριο κλπ.). Όλοι συμφώνησαν με το σχέδιο του κανονισμού. Δεν υπήρξε καμία 
αντίρρηση επί των βασικών αρχών. 

Ο νόμος για το ελάχιστο πλάτος των πεζόδρομων έχει αλλάξει. Από το 2009 ισχύουν 
διαφορετικές προϋποθέσεις. Αυτός ο κανονισμός είναι επίκαιρος. Ο προηγούμενος κανονισμός 
έγινε και ισχύει από το 1995 και μετά. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Ο κ.Βοργιαζίδης σας είπε για δύο συγκεκριμένα θέματα αν έχουν 
αλλάξει, που είναι κι η ουσία του κανονισμού.  

Κορωνάς: Από το 2009 άλλαξε ο νόμος. 



Το ποιος θα περιφρουρήσει τον κανονισμό, είναι θέμα αποκλειστικά της Αστυνομίας. 
Παρ’ όλα αυτά θα πρέπει από το Δήμο να υπάρχει ξεκάθαρα ένας γενικός μπούσουλας, μια γενική 
αρχή. Αυτή η γενική αρχή αποτυπώνεται εδώ πέρα. 

Αν η Αστυνομία και όλοι οι φορείς θέλουν να το τηρήσουν, εμείς το ευχόμαστε, αν και το 
λέει στο τέλος του κανονισμού: «Η τήρηση του παρόντος κανονισμού επαφίεται στην 
ευσυνειδησία των πολιτών, στις υπηρεσίες του Δήμου και στους επαγγελματίες».  

Αν δεν υπάρχει η βούληση όλων να τον τηρήσουμε, τότε είναι δώρον-άδορον. Η 
περιφρούρηση του κανονισμού θα γίνει από την Αστυνομία, γιατί Δημοτική Αστυνομία δεν 
υπάρχει. 

Από εκεί και έπειτα εγώ θεωρώ ότι έχουμε εξαντλήσει όλες τις τυπικές προϋποθέσεις για 
να γίνει η συζήτηση αυτή.  

Αν θέλετε να θέσετε θέμα αναβολής, μην τη θέτετε για λόγους τυπικότητας. 
(Σε αυτό το σημείο είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση επειδή ακολουθεί διαλογική 

συζήτηση εκτός μικροφώνου). 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Β.Γιαννουλάκη  

για την αναβολή της συζήτησης και λήψης απόφασης επί του συγκεκριμένου θέματος; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Χ.Γαϊτάνου, Θ.Κορωνάς. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Κ.Βοργιαζίδης, Μ.Σουμελίδης, 

Κ.Παναγιωτίδης, Β.Παπαδόπουλος, Π.Παυλίδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το υπ’ αριθ. 20/2014 απόφαση της Ε.Π.Ζ. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
16.- Τις διατάξεις του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) και του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 
(Πρόγραμμα Καλλικράτης).  

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 2ου θέματος «Επί εισήγησης της Ε.Π.Ζ. 
για τον Κανονισμό Χρήσης Παραχωρούμενων Κοινόχρηστων Χώρων του Δήμου Βέροιας». 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  168 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Κυριάκος Παναγιωτίδης 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Α. Βοργιαζίδου  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Γ. Σουμπέκας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Ασλανίδης     
Ι. Σοφρόνωφ  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-05-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 


